
2017D14702 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De algemene commissie voor Wonen en Rijksdienst heeft een aantal 
vragen voorgelegd aan de Minister van Binnenlandse Zaken en Konink-
rijksrelaties over de Slotwet Wonen en Rijksdienst 2016 (Kamerstuk 
34 725 XVIII). 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Geurts 

De adjunct-griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr Vraag 
1 Hoeveel verhuurdersheffing is er in 2016 geïnd? Is er een verschil 

tussen de daadwerkelijke en de begrote inning? Zo ja: hoe groot is 
dit verschil en hoe is dat ontstaan? 

2 Waarom is na de overheveling van het budget van het beleidspro-
gramma Energiebesparing naar het beleidsprogramma Woning-
bouw zo weinig gebruik gemaakt van het extra budget? 

3 Hoeveel aanvragen zijn er bij het Fonds Energiebesparing 
Huursector 2016 gehonoreerd? Hoeveel aanvragen werden 
verwacht gehonoreerd te worden? 

4 Waarom vallen de uitgaven aan de huurtoeslag afgerond € 92 mln. 
hoger uit dan geraamd bij Voorjaarsnota toen ook bekend was dat 
er meer geld nodig zou zijn? 

5 Hoeveel nareizigers waren er en hoe vaak heeft gezinshereniging 
plaats gevonden in 2016? 

6 Hoeveel huizen voor gezinshereniging waren nodig in 2016 en hoe 
is de prognose voor 2017? 

7 Waarom heeft de oprichting van het fonds voor duurzaam 
funderingsherstel meer tijd gekost? 

8 Wat is er gedaan om te zorgen dat er meer aanspraak wordt 
gemaakt op de subsidieregeling energiebesparing eigen huis?
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